
 
 
 
 
 

O B E C   S Ú Ľ O V – H R A D N Á 

Súľov-Hradná 65, 013 52 Súľov-Hradná 
 

 
ZÁPISNICA Č. 1/2024 

 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 21. februára 2024 

o 17:00 hod. v KD Hradná.  
 
Starosta obce:  Ing. Jaroslav Bušfy 
Poslanci OZ:  Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, 

Ing. Ľubomír Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav Búšfy  
Neprítomný poslanec:    Ing.arch. Andrej Smatana 
Zamestnanci OcÚ:     Natália Fanová 
Hlavný kontrolór obce:  Bc. Jozefína Šípková  
Hostia:  podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu 1: 
Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce,  
Ing. Jaroslav Bušfy. Privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  
 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, skonštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade  
so zákonom číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. Z celkového počtu  
7 poslancov sú prítomní 6 poslanci, čím bolo OZ uznášaniaschopné. Poslanec  
Ing. arch. Smatana sa z neúčasti na obecnom zastupiteľstve ospravedlnil.    
 

K bodu  2: 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 Za zapisovateľa určil starosta obce, Ing. Jaroslav Bušfy, pracovníka obecného úradu  
Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M., za overovateľov zápisnice poslancov obecného zastupiteľstva 
Júlia Harvančíková Dis., Ing. Tomáš Šefara.  
 
 
Uznesenie č. 1/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje  

• zapisovateľa zápisnice: Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M 

• overovateľov zápisnice: Júlia Harvančíková Dis., Ing. Tomáš Šefara 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 3:  
Schválenie programu zasadnutia  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov OZ s návrhom programu zasadnutia:  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola uznesení č.52-61/2023 

5. Správa starostu obce, správa poslancov OZ, správa o činnosti komisií   

6. Schválenie územného plánu 

7. Zapojenie rezervného fondu do rozpočtu 

8. Schválenie dotácie PO a FO poskytujúce voľnočasové aktivity pre deti a mládež 

9. Rozpočtové opatrenie č.1/2024 

10.  Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Súľov – Hradná za    rok 2023 

– OZ berie na vedomie 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Schválenie uznesení 

14. Záver 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 

 
 

K bodu 4:  
Kontrola uznesení č.52-61/2023 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov OZ so stavom implementácie 
uznesení č. 52 – 61/2023. Konštatoval, že všetky uvedené uznesenia boli vykonané.  

 
 

Uznesenie č. 3/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
berie na vedomie  kontrolu uznesení za minulé obdobie. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 5: 
Správa starostu obce, správa poslancov OZ, správa o činnosti 
komisií   
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov s jeho činnosťou:  

• Informoval o stretnutiach týkajúcich sa územného plánu obce. 

• Poskytol informácie o stretnutí rady ZMOS a komisie životného prostredia. 

• Zhrnul rokovanie o plánovanom systéme envirofondu, ktorý bude prebiehať v dvoch 
kolách schvaľovania. 

• Informoval o aktuálnych výzvach: 
▪ Výzva na triedený zber komunálneho odpadu v termíne od 29. januára do 31. mája 

2024. Zameraná je na budovanie zberných dvorov, zefektívnenie systémov zberu a 
rozšírenie triedeného zberu o ďalšie zložky komunálneho odpadu. Alokácia 
finančných prostriedkov je 23 000,00 eur na obyvateľa. 

• Informoval ohľadom stretnutia odkanalizovania bytčianská (ľavej strany Váhu). Starosta 
zdôraznil potrebu urýchlenia celého procesu. Zdôraznil potrebu a dôležitosť 
odkanalizovania obcí.  

• Informoval ohľadom stretnutia so stavebnou komisiou. Poďakoval predsedovi 
a jednotlivým členom komisie za prácu a činnosť. Vyzdvihol produktívne rokovania 
každého stretnutia.  

• Informoval ohľadom altánku v škôlke. Plánované dokončenie bolo počas prázdnin. 
Dokončenie altánku sa pre nepriaznivé počasie oneskorilo, výsledkom je, že práce  
na altánku stále prebiehajú.  

Ing. Ľubomír Baláž, poslanec a predseda stavebnej komisie, informoval poslancov 
o činnosti komisie. Komisie posudzovala miesto pre komunálny odpad, a to v smere na Čierny 
potok. Dospela k záveru, že pôvodné navrhované miesto nie je vhodné z dôvodu zlej 
manipulácie. V súvislosti s týmto zistením, komisia odporučila alternatívne miesto. Ďalej 
informoval o správe o kontrole rekonštrukcie vykurovanej budovy, bola vznesená požiadavka 
Telovýchovnej jednoty. Požiadavka sa vzťahuje na zmenu využitia miestnosti, kde bol 
umiestnený kotol, na priestor pre rozhodcov. Ďalej informoval, že bola analyzovaná strecha 
budovy Telovýchovnej jednoty pred jej zateplením s ohľadom na možnosť inštalácie 
fotovoltaických panelov.  V tomto stave sa bude vyžadovať statický posudok a povolenie od 
statika. Informoval, že dostal ponuku na zateplenie pomocou fúkanej peny. Vysvetlil technický 
postup prác. Komisia posúdila návrh na sanáciu strechy budovy s využitím existujúceho plechu 
a gumového tesnenia. Po dôkladnom zvážení komisia dospela k záveru, že táto alternatíva 
nie je optimálna. Komisia odporúča nákup a inštaláciu nového plechu na strechu budovy. Táto 
alternatíva by zaručila optimálnu životnosť, minimalizovala riziko zatekania a priniesla celkovú 
efektivitu opravy. Starý plech by sa mal predať občanom poprípade ako kovový šrot, čím by 
sa čiastočne pokryli náklady na nový plech. Cena zateplenia a výmena plechu je vyčíslená  
do cca. 10 000,00 eur. Odporučil, aby sa k návrhu vyjadrila aj finančná komisia. Ďalej 
informoval o žiadosti, ktorá sa vzťahu na náklady žiadateľa. Komisia súhlasí s podmienkou, 
aby nedošlo k narušeniu koryta potôčika. V súvislosti s týmto stanoviskom bolo družstvo 
požiadané o posun plota nachádzajúceho sa v trajektórii vytýčenej obecnej cesty. Zároveň 
prebehla žiadosť o povolenie likvidácie stromov a náletových drevín na príslušnom úrade 
životného prostredia. Družstvo zaujalo negatívne stanovisko. Poďakoval členom stavebnej 
komisie, starostovi obce a zástupcovi starostu za spoluprácu.  

Mgr. Katarína Ďurcová, poslankyňa a predsedníčka kultúrnej komisie, informovala 
o stretnutí komisie. Vyjadrila sa, že v komisie je pozorovaná vysoká úroveň kooperácie medzi 
rôznymi organizáciami pôsobiacimi v obci. Poukazuje na fakt, že početné kultúrne podujatia 
sú v obci organizované bez potreby dotácií a výhradne na báze dobrovoľníckej práce. 
Z pohľadu komisie informovala o dvoch podujatiach. Prvé podujatie bude ,,prehliadka 
talentov“, ktoré sa uskutoční 23. marca. Ďalšie podujatie je ,,jubilanti, dôchodcovia“, ktoré sa 
koná každý rok. Komisia si na tento rok stanovila úloha – revitalizovanie náučného chodníka.  
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Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, informovala 
o stretnutí finančnej komisie, ktoré sa uskutočnilo s cieľom prediskutovať program 
nadchádzajúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva. Prezentovala kľúčové body diskusie 
a prezentované návrhy týkajúce sa jednotlivých bodov programu. S cieľom zabezpečenia 
funkčnosti a prevádzkyschopnosti budovy Telovýchovnej jednoty je imperatívna realizácia 
komplexných renovačných prác. Komisia po dôkladnom zvážení dostupných možností 
jednoznačne odporúča alokáciu finančných prostriedkov z rezervného fondu na efektívne 
financovanie daných prác. Ostatné požiadavky, ktoré sú v priamej súvislosti s čerpaním 
rezervného fondu, boli komisiou schválené. Komisia ďalej riešila opodstatnenie a výšku 
dotácie na mimoškolské aktivity. Komisia dospela k záveru, že krúžky majú zmysel. Na 
základe rozhovorov bolo navrhnuté ponechať výšku odmeny 5 eur/hod., so zmenou pre 
športové aktivity.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, poďakoval za činnosť všetkých komisií.  

 
K bodu 6: 
Schválenie územného plánu 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov s územnoplánovacou 

dokumentáciu. V danej súvislosti bola prizvaná na danom úseku odborne spôsobilá osoba 
pani Slamková. Starosta obce požiadal pani Slamkovú, aby vysvetlila postup spracovania 
územnoplánovacej dokumentácie.  

Pani Slamková, odborne spôsobilá osoba, objasnila podstatu a proces spracovania 
územnoplánovacej dokumentácie. Zdôraznený bol termín podania žiadosti o dotáciu na 
spracovanie územnoplánovacej dokumentácie, ktorý sa v súvislosti s novelizáciou zákona 
posunul z pôvodného februárového termínu na 1. apríla až 15. apríla 2024. Následne boli 
zdôrazňované kroky obstarania a spracovania územného plánu obcou v zmysle 
novelizovaného zákona. Súčasťou žiadosti o dotáciu je uznesenie obecného zastupiteľstva, 
ktoré schvaľuje jednak obstaranie a spracovanie územnoplánovacej dokumentácie a jednak 
záväzok, že proces obstarávania a schvaľovania potrvá maximálne tri roky od uzatvorenia 
zmluvy o poskytnutí dotácie medzi Úradom územného plánovania a výstavby SR a obcou 
Súľov-Hradná. Vysvetlila, že súčasťou žiadosti o dotáciu je stanovisko životného prostredia a 
výstavby, ktoré sa opiera o dva relevantné paragrafy. Prvým je § 9a zákona č. 543/2002 Z. z. 
o ochrane prírody a krajiny, ktorý sa zaoberá posudzovaním vplyvov na životné prostredie. 
Druhým je § 20 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný 
zákon. Zdôraznila, že v prvom rade je dôležité zadanie, ktoré obsahuje najmä hlavné ciele a 
požiadavky, ktoré treba riešiť v obstarávanej územnoplánovacej dokumentácii, a podrobné 
požiadavky na formu, rozsah a obsah spracovania územnoplánovacej dokumentácie. Potom 
nasleduje návrh územného plánu, ktorý sa neschvaľuje, predkladá sa obci a občanov. V 
iniciačnej fáze procesu tvorby územného plánu sa umožňuje obci, obecnému zastupiteľstvu a 
občanom vyjadriť sa k predloženému návrhu. Následne dochádza k inštitucionalizácii 
pripomienok a požiadaviek, tzn. k ich zapracovaniu do návrhu. Po tejto fáze sa do procesu 
zapája štátna správa, resp. príslušné orgány štátnej správy, ktoré posudzujú návrh územného 
plánu z hľadiska ich dotknutých zákonov a predpisov. Z uvedeného vyplýva, že implementácia 
požiadaviek obce a občanov môže byť problematická z dôvodu ich nesúladu s platnými 
právnymi predpismi (orgány štátnej správy). Po celom vyššie uvedenom procese, vysvetlila, 
že sa vypracuje správa o hodnotení strategického dokumentu (územný plán). Na základe tejto 
správy vydá okresný úrad posudok. Následne bude dokument postúpený stavebnému úradu 
v súlade s §25 príslušného zákona. Po ukončení týchto krokov bude územný plán predložený 
na schválenie obecnému zastupiteľstvu. Zdôraznila, že územnoplánovacia dokumentácia 
predstavuje komplexne riešenie priestorové usporiadania a funkčné využívanie územia. 
Zároveň predstavuje dokument, ktorý má svoj proces a v aktuálnom štádiu je obec na začiatku 
celého procesu.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa informovala ohľadom zadania, ktoré je 
zverejnené na stránke obce.  
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Pani Slamková, odborne spôsobilá osoba, sa vyjadrila, že uvedené zadanie je ,,staré“ 
a nedopracované. Zároveň zdôraznila, že zo strany obce neboli v súvislosti so zadaním, 
uvoľnené žiadne finančné prostriedky. Predmetné zadanie bolo zverejnená s cieľom 
pripomienkovania, avšak v neskoršej fáze aktuálneho riešenia územnoplánovacej 
dokumentácie, bude zverejnená jej schválená verzia v konečnej podobe. 

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa informovala ohľadom podmienok vyčerpania 
dotácie.  

pani Slamková, odborne spôsobilá osoba, objasnila, že existuje dostatočný časový 
rámec na spracovanie daného procesu. Zároveň podrobne opísala postup refundácie 
finančných prostriedkov. Dôležité je poznamenať, že v súvislosti s novelizáciou príslušného 
zákona boli zavedené nové pravidlá týkajúce sa získania dotácie. Tieto pravidlá sa uplatňujú 
v období od 1. apríla do 15. apríla 2024. 
 Ing. Jaroslav Búšfy. poslanec, sa informoval ohľadom požiadaviek zo strany občanov, 
ktoré boli v minulosti vznesené vo vzťahu k územnoplánovacej dokumentácie.  
 pani Slamková, odborne spôsobilá osoba, sa vyjadrila, že bude priestor. Doplnila, že 
územnoplánovacia dokumentácia slúži ako komplexný nástroj na riadenie priestorového 
usporiadania a funkčného využívania územia. Jej cieľom je zaistiť trvalo udržateľný rozvoj 
daného územia s ohľadom na jeho environmentálne, sociálne a ekonomické aspekty. 
Dokumentácia sa skladá z rôznych častí, ktoré sa vzájomne dopĺňajú a vytvárajú komplexný 
rámec pre rozvoj územia. 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, poďakoval pani Slamkovej za jej komplexné a 
zrozumiteľné spresnenie procesu súvisiaceho s územnoplánovacou dokumentáciou. 

 
Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 
 

Uznesenie č. 4/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje obstaranie a spracovanie  územnoplánovacej dokumentácie   Územného plánu obce 
(ÚPN-O) Súľov-Hradná. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
 
 
Uznesenie č. 5/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
sa zaväzuje, že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie   
Územného plánu obce(ÚPN -O) Súľov-Hradná potrvá najviac tri roky od dňa uzatvorenia 
zmluvy o poskytnutí dotácie  medzi Úradom územného plánovania a výstavby  SR a obcou 
Súľov-Hradná. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 
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Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
 
K bodu 7: 
Zapojenie rezervného fondu do rozpočtu 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vysvetlil zapojenie rezervného fondu do rozpočtu 

obce. Zdôraznil potrebu kamerového systému a jeho využitie.  

 Ing. Jaroslav Búšfy. poslanec, dodal že kamerový systém je necenený a pripravený.   

 
Poslanci OZ kamerový systém prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu.    

 

Uznesenie č. 6/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v súlade s § 15 ods. 
2. Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov v z.n.p. vo výške 2 500,00 € a to na kamerový systém na 
Základnej škole v Súľove-Hradnej. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov  
 
 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril k nákladom spojených s rekonštrukciou 

ciest a to konkrétne cesta na Bušovské a cesta na Jedľovník.  
 
Poslanci OZ predmetnú rekonštrukciu ciest prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu.  
 
 
 

Uznesenie č. 7/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v súlade s § 15 ods. 
2. Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov v z.n.p. vo výške 10 000,00 € na rekonštrukciu ciest a to cesta 
na Bušovské  parcela č. E - 178/6 a cesta Jedľovník parcela č. C – 1410 
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Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 
 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril k nákladom spojených na projektovú 

dokumentáciu objektu TJ a zateplenie budovy TJ. Zdôraznil, že stavebná komisia odporučila 
tento zámer.  

 
Poslanci OZ, prediskutovali náklady spojené s objektu TJ a pristúpili k hlasovaniu. 

Zároveň zosumarizovali návrhy použitia prostriedkov Rezervného fondu a to nasledovne:  
 

Zostatok Rezervného fondu k 01.01.2024                                     176 547,52 
Návrh Použitie prostriedkov Rezervného fondu 
KV Bušovské                                                                                       - 7 500,00 
KV Jedľovník                                                                                       - 2 500,00 
KV Kamerový systém                                                                          - 2 500,00 
KV PD a zateplenie budovy TJ                                                          - 11 000,00 
Zostatok Rezervného fondu k 21.02.2024                                      153 047,52  

 
 

 
Uznesenie č. 8/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v súlade s § 15 ods. 
2. Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov v z.n.p. vo výške 11 000,00 € a to na projektovú dokumentáciu 
budovy TJ  a zateplenie budovy TJ 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 8:  

Schválenie dotácie PO a FO poskytujúce voľnočasové aktivity pre 

deti a mládež 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, prezentoval dotáciu PO a FO poskytujúce 

voľnočasové aktivity pre deti a mládež.  
 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 
 
 

Uznesenie č. 9/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje  príspevok na voľnočasové aktivity pre deti a mládež  vo veku 6 – 15 rokov veku vo 
výške 40,-€ na 1 dieťa na kalendárny rok 2024. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 
 
 

K bodu 9: 

Rozpočtové opatrenie č.1/2024 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, prezentoval rozpočtové opatrenie č. 1/2024. 

Zdôraznil, že finančná komisia prerokovala rozpočtové opatrenia a odporučila schválenie.   
 
Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 
 
 

Uznesenie č. 10/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje Rozpočtové opatrenie č.1/2024 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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Poslanci OZ prerokovali úpravu rozpočtu obce S-H rozpočtové opatrenie č. 8/2023 
a plnenie rozpočtu obce S-H k 31.12.2023, a pristúpili k hlasovaniu. 
 
 
Uznesenie č. 11/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

a) berie na vedomie úpravu rozpočtu obce S-H rozpočtové opatrenie č. 8/2023 (viď 
príloha č. 1 tohto uznesenia ) 

b) schvaľuje plnenie rozpočtu obce S-H k 31. 12. 2023 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 
 
 

K bodu 10: 
Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Súľov – 
Hradná za    rok 2023 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, predstavil bod, správy o kontrolnej činnosti hlavnej 
kontrolórky obce.  

Bc. Jozefína Šípková, hlavná kontrolórka obce, prezentovala správu o kontrolnej 
činnosti hlavnej kontrolórky obce Súľov – Hradná za rok 2023. Ďalej prezentovala správu 
o kontrolu prevodov nehnuteľného majetku obce Súľov – Hradná za rok 2023.  
 
Uznesenie č. 12/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

a) Obecné zastupiteľstvo v Súľove-Hradnej berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti 
hlavnej kontrolórky Obce Súľov – Hradná za rok 2023 

b) Obecné zastupiteľstvo v Súľove-Hradnej berie na vedomie Správu o kontrole prevodov 
nehnuteľného majetku obce Súľov-Hradná za rok 2023 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 11: 
Rôzne 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, prezentoval návrh finančnej komisie vo vzťahu 
k odmene vedúcim voľnočasových aktivít pre deti a mládež na rok 2024.  

 
Poslanci OZ, prediskutovali odmeny vedúcim voľnočasových aktivít pre deti a mládež 

a pristúpili k hlasovaniu.  
 
Uznesenie č. 13/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje odmenu vedúcim voľnočasových aktivít pre deti a mládež na rok 2024: 

a) 5 € za 1 odpracovanú hodinu 
b) maximálny počet odpracovaných hodín za mesiac  u vedúcich krúžkov 

stolnotenisového, turistického a čitateľského za mesiac - 10 
c) maximálny počet odpracovaných hodín za mesiac u vedúcich futbalových krúžkov  - 

30 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril k ihrisku z umelej trávy. Vysvetlil, že obec 
je vlastníkom tohto ihriska, a je potrebné uskutočniť prevod pod správu školy. K tomu bude 
potrebné stanoviť hodnotu predmetného ihriska. Po konzultácií s hlavnou kontrolórkou obce 
a finančnou komisiou sa navrhlo vypracovanie znaleckého posudku. Vypracovanie 
znaleckého posudku je opodstatneným krokom k prevodu ihriska z umelej trávy do správy 
školy. Posudok stanoví objektívnu hodnotu ihriska 

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, detailne opísala postup určenia hodnoty. 
Zdôraznila, že v minulosti bola zostavená komisia, ktorej úloha bola odhadnúť cenu ihriska. 
Vzhľadom na dôležitosť predmetnej veci, bolo odporučené vypracovanie znaleckého posudku.  

 
Poslanci OZ prediskutovali návrh vypracovania znaleckého posudku za účelom určenia 

hodnoty ihriska z umelej trávy a pristúpili k hlasovaniu.  
 
Uznesenie č. 14/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje vypracovanie znaleckého posudku za účelom určenia  hodnoty  ihriska z umelej 
trávy umiestneného na parcele 32/1 vedeného na liste vlastníctva č.1 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 
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Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, navrhol aby sa obec zapojila do výzvy ŽSK 
s projektom starej hasičskej zbrojnice v Hradnej.  

Mgr. Katarína Ďurcová, poslankyňa, sa stotožnila s návrhom starostu obce a súhlasí 
upraviť/pozmeniť projekt a zapojiť sa do výzvy.  

 
Poslanci OZ prediskutovali návrh starostu obce a pristúpili k hlasovaniu.  

 
Uznesenie č. 15/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje zapojenie sa do výzvy ŽSK podľa VZN 03/2019 Žilinského samosprávneho kraja s 
projektom starej hasičskej zbrojnice v Hradnej na ktorej sa bude obec Súľov-Hradná podieľať 
spolufinancovaním. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
 
K bodu 12: 
Diskusia 

 
 
Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa vyjadrila k prijatím uzneseniam v minulosti. 

Vzhľadom k tomu, že obec sa aktuálne zaujíma o nový územný plán, v minulosti bolo prijaté 
uznesenie, ktoré je neaktuálne – uznesenie č. 91/2019. Podľa jej názoru by sa malo predmetné 
uznesenie zrušiť.  

 
Poslanci prediskutovali uznesenie OZ č. 91/2019 a pristúpili k hlasovaniu.  
 
 

Uznesenie č. 16/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje zrušenie uznesenia č. 91/2019. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 
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Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing.Tomáš Šefara, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 
Búšfy. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 
Ing. Marek Johanides sa zaujímal ohľadom nákladov spojených so zateplením objektu 

TJ. Podľa jeho názoru je rozpočet 11 000,00 eur. priveľa.  
Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, sa vyjadril, že jednotlivé položky spojené s obnovou 

budovy sú rozpísané a necenené. V aktuálnom štádiu boli identifikované a rozpísané 
jednotlivé položky súvisiace s obnovou objekty. Náklady na tieto položky boli predbežne 
odhadnuté, avšak finálne cena nie je známa. OZ schválilo rozpočet a celý proces ohľadom 
zateplenia strechy môže začať.  

Marián Bušfy, sa informoval ohľadom možnosti osadenia lampy na osvetlenie cesty.  
Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, poukázal, že toto by nemal byť problém vzhľadom na 

existujúci stĺp a elektrické vedenie.  
 
 

K bodu 13: 
Prijatie uznesení  
Poslanci OZ, prijali uznesenia OZ obce Súľov – Hradná zo dňa 21.02.2024, v KD Hradná.   

 

K bodu 14:  

Záver   
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa na záver rokovania OZ poďakoval prítomným  

za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  
 

 
Zapisovateľ: Ing. Michal Ballay, PhD., LL.M.  ........................................  

 
Overovatelia: 

 
Júlia Harvančíková Dis. 

 
 
........................................ 
 

 

 Ing. Tomáš Šefara   
  ........................................  

 

V Súľov – Hradná, dňa 29.02.2024 
                                                                                                             

.................................................. 
                                                                                                        Ing. Jaroslav Bušfy 
    starosta obce Súľov - Hradná        


